
 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

NIEUWSBRIEF 2022 
Panem et circenses 

De Romeinse schrijver Juvenalis 

(ca. 60-140 na Chr.) schreef het al: 

geef het volk brood en spelen. Hij 

verwees hiermee naar gratis 

voedseluitdelingen en voorstellingen. 

In Rome waren de kosten voor 

levensonderhoud voor veel mensen 

te hoog en er dreigde een 

hongersnood. Juvenalis wilde 

(sarcastisch) aangeven dat het 

Romeinse volk oogkleppen op had 

voor het verval van het Romeinse 

rijk en zich tevreden liet stellen met 

eten en vermaak. We hebben onlangs 

op het WK in Qatar een eigentijdse 

versie ervan mogen aanschouwen. 

Maar ook welke emoties dit 

losmaakt: soms positieve, soms 

negatieve, bij winst en verlies. 

Voetbal is oorlog…?! maar het blijft 

maar een spel. Laten we de lieve 

vrede bewaren, er is al onrecht 

genoeg in deze wereld. Dichterbij 

huis de toename van het aantal 

mensen dat afhankelijk is van de 

voedselbank en dat het huis niet 

meer warm kan stoken. Het zijn kille 

tijden, maar: “Wie de wereld wil 

verwarmen moet een groot vuur in 

zich dragen” (Phil Bosmans). Ik 

wens jullie allen fijne feestdagen en 

een gezond 2023!     

 

Martin Kanon (Voorzitter)    

 

Dit is onze 12e nieuwsbrief met nuttige informatie over de 

OndernemersKring en haar activiteiten. Ben je bekend met onze website 

www.ondernemerskringmidden-groningen.nl? Hierop staat veel info over 

onze vereniging, onze doelstelling, onze leden en welke activiteiten en 

evenementen er zijn. Ook zijn onze nieuwsbrieven hier terug te lezen.    

Onze website wordt periodiek bijgewerkt. Wij vragen je jouw bedrijfs- en 

contactgegevens te controleren. Een wijziging kun je doorgeven via 

w.nieborg@hetnet.nl. 

De frequentie van onze nieuwsbrief hangt af van de informatie die gedeeld 

kan worden. Heb jij kopij voor onze nieuwsbrief of heb je ideeën en/of 

opmerkingen? Wij horen dit graag van je. 

------------------------------------------------------------------------------------------ 

In deze nieuwsbrief blikken we terug op de afgelopen periode die als een 

rollercoaster weer voorbij is gevlogen. Van ons  jaarlijks uitje waarbij we 

o.a. Hanzestad Kampen onveilig hebben gemaakt, een mooi bedrijfsbezoek 

aan Image+ Digital gevolgd door een indrukwekkend bezoek aan Frits 

Jurgens, waar we werden meegenomen in de interessante (internationale) 

wereld van de design taatsdeuren. Om de bedrijfsbezoeken dit jaar ten slotte 

‘in stijl’ af te sluiten bij een steengoed bedrijf met het predicaat 

hofleverancier: Steenindustrie Strating. Ontzettend gaaf om deze ‘parels uit 

de provincie’ te bezoeken en met de ondernemers in gesprek te gaan, maar 

ook om elkaar te blijven ontmoeten. Want samen maken we de regio en er 

is veel om  supertrots op te zijn, alleen realiseren we ons dit soms 

onvoldoende.  In onze rubriek: ‘In de Kring met….’ hebben we dit keer een 

bijdrage van Luuk Huisman, Commercieel Manager van CS Hijstechniek. 

Ook maken we nader kennis met wethouder Annemiek Hoesen. 

Wij wensen je veel leesplezier! 

                                                   

http://www.ondernemerskringmidden-groningen.nl/
mailto:w.nieborg@hetnet.nl


 

 

Jaarlijks uitje  

Zaterdag 10 september was het zover: ons langverwacht (uitgesteld) jaarlijks uitje.  Met een 

touringcar van Deiman vertrokken we even na 08.00 uur vanuit Zuidbroek. Het weer was prima, 

de stemming was opperbest, kortom: alle ingrediënten voor een topdag. We plannen het reisje 

meestal op de Nationale Monumentendag en Hanzestad Kampen heeft ontzettend veel te bieden 

op het gebied van monumenten, musea en winkels.  

Voor sommigen ging het echter niet hard genoeg. Zij wilden meer meters maken en maakten 

hiermee een winkelstraat in Kampen onveilig. Voorlopig kunnen we ons gezicht als 

OndernemersKring beter niet meer laten zien in Kampen, Willem 😉  

 

Zonder gekheid: Hanzestad Kampen is echt de moeite waard. Na een koffie-met gebak-stop bij 

lunchroom & bakkerij d’Uutschieter gingen we in groepjes uiteen voor een stadswandeling onder 

leiding van gidsen. Toen werd al snel duidelijk dat Kampen een rijke historie heeft. Prachtige 

gebouwen, idyllische straatjes en steegjes, diverse musea en mooie verhalen van weleer. Overal 

waren de deuren geopend en de bedreven gidsen (wij hadden een kunsthistoricus) pikten er mooie 

highlights uit met het advies om na de wandeling en de lunch op eigen gelegenheid de stad verder 

te verkennen.  Omdat alle deuren tijdens deze Monumentendag letterlijk en figuurlijk open 

stonden was deze oproep niet aan dovemansoren gericht.  

Na de lunch in ’t Trappetje waren onze magen weer gevuld en konden we op eigen gelegenheid de 

stad in. Voor de een  was dit shoppen in combinatie met terrasbezoek voor de ander in eigen 

tempo de werkelijk prachtige gebouwen en musea bezoeken, waarbij tussentijds onderlinge tips 

werden uitgewisseld over al het moois wat er te zien was. Zelf vond ik De Schepenzaal in het uit 

het midden van de 14e eeuw daterende Oude Raadhuis zeer indrukwekkend omdat hier door het 

stadsbestuur eeuwenlang recht is gesproken. De zaal is verdeeld in 2 helften. Het voorste gedeelte 

was bestemd voor de advocaten van de verdachten en het belangstellend publiek, het achterste 

gedeelte was de ruimte waar het stadsbestuur zitting hield. De afscheiding ertussen bestaat uit een 

balustrade. Voor deze balustrade bevindt zich een verhoging, waarop de advocaten stonden bij het 

uitspreken van hun pleitrede, waarbij de tekst ervan gelegd werd op  een houten rol.  De 

symbolen, teksten en motieven die rijkelijk aanwezig zijn in de Schepenzaal kregen meer duiding 

door de toelichting van de stadsgidsen eerder op de dag.  



 

 

Ook het Koffie-, Thee- en Tabaksmuseum was een echte aanrader. We werden meegevoerd in de 

wereld van de koffie, thee en tabak, ontdekten de wereld van smaak en hebben gezien hoe je van 

grondstof via vakmanschap tot een kwaliteitsproduct komt. De 1e tabaksfabriek in Kampen zag in 

1826 het levenslicht en legde de bouwsteen voor de ontwikkeling van Kampen als sigarenstad. Er 

werden meer dan 110 fabrieken opgericht. Vandaag de dag is er nog maar 1 producerende 

tabaksfabriek in Kampen, namelijk De Olifant.  

Mooi om te zien hoe het productieproces gaat van zowel koffie, thee als tabak. De machine die 

theezakjes (pyramidezakjes) maakt was ook gaaf om te zien evenals de sigarenmachine.  

          

Met een scheef oog richting m’n horloge toch nog even doorstappen om vervolgens in het 

zonnetje met een ‘gele rakker’ nog even van een terrasje te genieten. En toen weer richting de bus, 

waar onze goedlachse chauffeur ons weer meenam richting Fryslan….. 

 

It giet oan! 

De avond werd besloten met een borrel en een heerlijk meergangendiner bij Restaurant Fidele in 

Drachten. Supergaaf dat we met de OndernemersKring dit Michelinster restaurant voor onszelf 

hadden. De gerechten waren schilderachtig en heerlijk en de ambiance en setting waren top! 

Heerlijk ontspannen bijpraten in goed gezelschap. 😊. Al met al een fantastisch mooie dag! 

Willem: bedankt voor weer een topdag! 

     

 

 



 

 

Bedrijfsbezoek Image+ Digital  

Kort na ons jaarlijks uitje waren we al weer te gast bij Jan Bijl van Image+ Digital BV in 

Zuidbroek. Dit bedrijfsbezoek stond al eerder op het programma, maar was uitgesteld in verband 

met Corona. Jan popelde om ons zijn nieuwe bedrijfspand te laten zien. Alles was fonkelnieuw 

en Jan vertelde ons over de specifieke markt waarin hij zit: het digitaal vastleggen van ‘magische 

momenten’. De systemen van Image+ Digital zijn beproefd en vinden gretig aftrek bij vele 

pretparken, musea, dierentuinen en activiteitencentra in en buiten Europa. Ze zijn zelfs 

marktleider in Scandinavië! Jan vertelde hoe men in 1991 is gestart in Utrecht om vervolgens in 

2007 te verhuizen naar Onstwedde en hoe men in 2020 uiteindelijk in het huidige 

nieuwbouwpand belandde. Maar hij vertelde ook hoe lastig het ondernemen was tijdens 

lockdown en corona. De parken die klaargemaakt werden en vervolgens niet open mochten en 

wat dit deed met Jan en zijn medewerkers toen opeens de afzet plotsklaps wegviel. Maar ook hoe 

ze er weer bovenop kwamen en het weer erg druk kregen met klanten. Echte klasse verloochent 

zich niet en de kwaliteit van Image+ Digital blijft niet onopgemerkt. Jan is dan ook erg trots op 

zijn medewerkers en het bedrijf.  

Na de presentatie en rondleiding door het pand kon er informeel genetwerkt worden. Samen met 

Jan hadden we als verrassing voor de leden en introducees hapjes en een kleine Indische maaltijd 

geregeld, perfect verzorgd vanuit de cateringkar van Johnny en Jeichien Hemmen. 😊Wederom 

een bedrijfsbezoek wat letterlijk en figuurlijk goed in de smaak viel.  

Jan en medewerkers, bedankt voor jullie gastvrijheid!  

 

     

 



 

 

Bedrijfsbezoek Frits Jurgens  

                                          

Wat hebben Einstein, OndernemersKring Midden-Groningen, zwaartekracht en Frits Jurgens 

gemeen? Dit alles kwam tezamen op donderdag 27 oktober. Toen gingen de (taats)deuren 

letterlijk en figuurlijk open bij Frits Jurgens aan de A. Einsteinlaan in Kolham. Marko Kamminga 

nam ons die avond mee in de boeiende wereld van de taatsdeuren. Deze high end producten 

vinden internationaal aftrek. En het getuigt van lef en ambitie als je missie is: “Het beste en meest 

betrouwbare scharnier ter wereld maken’. Marko nam ons in zijn presentatie mee in de historie 

van het bedrijf (1930) en de ontwikkelingen door de jaren, maar liet ook zien hoe belangrijk het is 

om keuzes te maken. Zo heeft men in 2011 het lef gehad om met de deuren zelf te stoppen, terwijl 

dit qua volume 80% van de omzet kostte! Maar de beslissing om de focus te leggen op de 

scharnierfunctie is een juiste gebleken. Het product wordt continu doorontwikkeld en blijvend 

getest om iedere keer te kijken of het verder verbeterd kan worden. Niet voor niets zijn architecten 

enthousiast over de oplossingen en heeft men al diverse prijzen gewonnen. Sinds 2011 worden de 

producten ook geëxporteerd, inmiddels naar 80 landen. En fenomenaal dat zo’n scharnier 500kg 

kan dragen. Ook aan de marketing en verpakking wordt grote zorg besteed omdat je high end 

producten nu eenmaal niet in een simpel doosje stopt. Marko vertelde ook hoezeer ze aandacht 

besteden aan websitebezoekers en hoe de ‘customer journey’ vergemakkelijkt wordt en interesses 

worden gemeten. Ook wordt veel aandacht besteed aan partijen die in het koop- en/of 

besluitvormingsproces een rol spelen. Men werkt graag met partijen uit de regio, zoals Witec in 

Stadskanaal.  

De presentatie was levendig en interactief en werd afgesloten met een rondleiding door het 

modern verbouwde pand en een gezellige netwerkborrel. Supergaaf om te zien hoe de soms 

loodzware deuren geplaatst worden. Boeiende materie dus en dat brengt ons weer bij Einstein.   

Marko en medewerkers: ontzettend bedankt voor jullie gastvrijheid en enthousiasme!  

                

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In de kring met….. 

Luuk Huisman van CN Hijstechniek   

                            

Mijn naam is Luuk Huisman, Commercieel Manager bij CS Hijstechniek in Zuidbroek.  

Coops en Nieborg Hijstechniek is ontstaan na een overname in 2007 van het bedrijf H van der Wolde 

Kranentechniek door het constructiebedrijf Coops en Nieborg te Hoogezand. Sinds 2018 zijn we weer 

zelfstandig en gaan we sinds dit jaar verder als CN Hijstechniek. 

CN Hijstechniek is al sinds jaar en dag gevestigd aan de Beneluxweg in Zuidbroek, voor ons een ideale 

vestigingsplaats met een goede aansluiting naar zowel Groningen en Drenthe als naar Noord Duitsland. 

We zijn een bedrijf met 10 fte en een platte organisatie waarin elke collega zijn verantwoordelijkheid 

draagt en we nauw samenwerken met onze klanten. 

Als bedrijf houden we ons met name bezig met het leveren, keuren en onderhouden van hijs- en 

hefmiddelen en kranen. Daarnaast kalibreren we momentsleutels, verhuren we testgewichten en 

waterzakken en hebben we een zeilmakerij. Naast de handel in deze artikelen produceren wij ook veel 

zelf: zo hebben wij een tuigerij waar we staalkabels en kettingwerk samenstellen en op de zeilmakerij 

maken we dekkleden op maat. 

Onze klantenkring is erg divers in grootte en werkzaamheden; we werken onder andere voor 

scheepswerven, rederijen, machinefabrieken, gemeentewerken en transportbedrijven, veelal lokale 

bedrijven. De rederijen waarvoor we werken zitten door heel Europa. Veel van de werkzaamheden 

gebeuren bij ons in de werkplaats maar voor het keuren van de kranen hebben we monteurs bij de weg, 

ook het plaatsen van staalkabels zoals verstagingen gebeurt natuurlijk op locatie. 

Voor meer informatie over CN Hijstechniek verwijs ik graag naar onze website www.cnhijstechniek.nl 

en natuurlijk bij ons op de locatie aan de Beneluxweg 7 in Zuidbroek. 

Luuk Huisman 

                 

http://www.cnhijstechniek.nl/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het woord is aan de wethouder  

 

Beste ondernemers van Midden-Groningen, 

Bedankt voor de uitnodiging om in deze nieuwsbrief de kans te krijgen mijzelf voor te stellen. Het 

was een bewogen jaar. April dit jaar was ik nog werkzaam als Coördinator Tactisch Operationeel bij 

een van de grotere wijkcentra van Noord-Nederland en werd ik benaderd door Boer & Burger Partij 

Midden-Groningen voor de functie van kandidaat-wethouder. Zonder enige vorm van bestuurlijke 

ervaring, waardoor er met een frisse blik gekeken kan worden naar de verschillende opgaven, zijn we 

nu een aantal maanden verder en heb ik naar mijn mening prachtige en op het lijf geschreven 

portefeuilles. Naast de portefeuilles sport- en sportaccommodaties; cultuur; erfgoed; dorpen en 

wijken (met als zwaartepunt dorpshuizen); leefbaarheid en dorpswethouder van Kropswolde, 

Kielwindeweer, Foxhol, Kolham en wijkwethouder van Meerwijck, heb ik ook de portefeuille 

economie en landbouw. Deze laatste portefeuille past bij mij gezien de diverse commerciële functies 

die ik heb bekleed binnen de schoonmaakbranche, waaronder vestigingsmanager van Asito in Assen. 

Landbouw is momenteel een complex geheel geworden voor alle betrokkenen en door mijn 

persoonlijke roots binnen deze sector ervaar ik de verbondenheid. 

Ik ben geboren en getogen in Sellingen en woon inmiddels ruim 25 jaar met veel plezier in de 

gemeente Midden-Groningen met mijn man en 2 kinderen. Deze gemeente hebben wij altijd 

gewaardeerd vanwege de diversiteit in voorzieningen naast de relatief centrale ligging in het 

noordelijk deel van Nederland. Een gemeente met uitdagingen en kansen voor zowel inwoners als 

ondernemers. 

Sinds mijn start als wethouder heb ik al een mooie afspiegeling van de bedrijvigheid in de gemeente 

gezien. Ik heb al met veel ondernemers kennis gemaakt tijdens verschillende bedrijfsbezoeken. We 

mogen trots zijn op wat we al binnen onze gemeente gerealiseerd hebben en wat door samenwerking 

nog verder tot stand wordt gebracht. 

In de afgelopen jaren is de economie sterk aangetrokken en neemt de bedrijvigheid toe. Er zijn veel 

economische kansen in onze regio. Het College heeft daarom een aantal speerpunten benoemd waar 

ik mee aan de slag ga. Een van die punten is de bedrijventerreinenvisie waaraan op dit moment 

wordt gewerkt. Nieuwe bedrijventerreinen kunnen ruimte bieden aan de groeiambities van onze 

ondernemers. Dit komt ten goede aan de leefbaarheid en economische ontwikkeling. Hierbij is een 

goede balans nodig tussen opgaven op het terrein van energie, klimaat, leefbaarheid, landbouw, 

natuur, en duurzaamheid.  

 



 

vervolg…. 

De landbouw is uiteraard ook een actueel punt en maakt een aanzienlijk deel uit van onze 

economie. Wij zijn tenslotte een landbouwprovincie. Net als elders in het land staat de landbouw 

voor grote opgaven. De richting wordt voornamelijk bepaald door de landelijke en provinciale 

overheid, maar ook voor de gemeente is er een rol. Samen met landbouwers, maatschappelijke 

organisaties en inwoners ontwikkelen we in de komende periode een landbouwagenda. 

De komende jaren ga ik inzetten op de doorontwikkeling van de economie in Midden-Groningen. 

De contacten met de OndernemersKring zijn daarbij belangrijk voor mij. Hier verneem ik waar 

mogelijk nog kansen liggen om in gezamenlijkheid zorg te dragen voor een goed economisch 

klimaat. Samen komen we verder en bouwen we aan een stabiele economische toekomst voor 

Midden-Groningen! 

Ik wens jullie allen fijne feestdagen toe en mogelijk zullen wij elkaar de komende periode nader 

leren kennen. 

Met vriendelijke groet, 

Annemiek Hoesen-Spithorst 

 

Bestuurlijk lunchoverleg 

Woensdag 30 november zijn we als bestuur  aangeschoven bij het bestuurlijk overleg met de 

gemeente. Namens de gemeente waren Annemiek Hoesen-Spithorst, Hans Holtkamp 

(Bedrijfscontactfunctionaris) en Loes Heeling (Beleidsmedewerker Economie) aanwezig.  

Dit repeterend overleg vindt plaats om de gesprekspunten van zowel de gemeente als die van de 

OndernemersKring door te nemen. Een open en constructief overleg, waarbij wij als 

ondernemersvereniging samen met de gemeente brainstormen over diverse onderwerpen die 

spelen binnen de gemeente. Als ondernemersvereniging blijven wij graag betrokken bij de zaken 

die spelen en de ontwikkelingen hierin.  

 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Oproep 

We hebben nog een aantal ideeën liggen voor leuke bedrijfsbezoeken, maar we staan altijd open 

voor extra suggesties. Dit mag binnen onze gemeente Midden-Groningen zijn, maar kan ook 

erbuiten. Lid of geen lid maakt niet uit, maar wellicht is dit ook een mooie gelegenheid om je 

onderneming te presenteren. Heb je interesse? Meld je dan aan als gastheer/gastvrouw! Of weet je 

een interessante ondernemer/onderneming die we kunnen bezoeken? Laat het ons weten. Wij horen 

het graag.  

Onze bijeenkomsten worden door de aanwezige leden en introducees gewaardeerd. Ze zijn erg 

gezellig en een perfecte gelegenheid om elkaar te treffen en elkaar beter te leren kennen. In onze 

gemeente zijn talloze interessante bedrijven actief. Kom je weinig/niet bij een van onze 

bijeenkomsten? Weet dan: wij zien je  graag! Ook als je een collega-ondernemer uit de regio kent, 

die (nog) geen lid is, maar die ook geïnteresseerd is, is deze uiteraard van harte welkom.  

In verband met de catering horen we dit dan graag vooraf van je (via w.nieborg@hetnet.nl).   

NB  

Na aanmelding gaan wij, maar ook de gastheer (en catering) ervan uit dat iedereen die zich heeft 

aangemeld ook komt. Een overmachtssituatie kan natuurlijk altijd en meld dit dan via 

w.nieborg@hetnet.nl. 
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Bedrijfsbezoek Steenindustrie Strating 

 

We hebben op woensdag 7 december een steengoed bedrijfsbezoek gehad bij Steenindustrie Strating in 

Oude Pekela. Of beter gezegd: Koninklijke Steenindustrie Strating. Dit bedrijfsbezoek startte al wat eerder 

dan normaal omdat Geert Jan Strating ons ook graag het productieproces wou laten zien. Ondanks het 

vroegere tijdstip was de animo ook voor dit bedrijfsbezoek goed. In groepjes kregen wij een rondleiding 

door het bedrijf, waardoor we een prachtig beeld kregen hoe de uiteindelijke baksteen wordt gemaakt. En 

indrukwekkend was het de rondgang door dit oer-Groningse bedrijf. Geert Jan wist ons te vertellen dat dat 

er in 1965 nog 188 georganiseerde steenfabrieken waren, dit waren er in 2021 nog maar 33. Strating is nog 

de enige steenfabriek in Noord-Nederland. Het familiebedrijf gebruikt voor haar activiteiten veel energie. 

Hoewel het pand is voorzien van 6500! zonnepanelen, verbruikt het ook veel gas. De ringoven zelf 

verwarmt boven de duizend graden. Met de huidige hoge energieprijzen is het ook voor Strating best een 

uitdagende tijd. Maar men heeft in haar bestaan vaker uitdagingen gehad en de goede kwaliteit van de 

stenen (met controleert de kwaliteit van het product doorlopend) maakt dat de stenen ook in het buitenland 

(vnl. U.K.) erg gewild zijn. We zagen hoe grote aantallen stenen vervaardigd werden; dit kan voor series 

oplopen tot 13.000-14.000 per uur. De stenen hebben een lange droogtijd om te harden.  

Iedereen was onder de indruk van de omvang van dit prachtige productiebedrijf en haar rijke historie. Er 

volgde nog een presentatie door Geert Jan, waarna het bezoek werd afgesloten met een netwerkborrel. 

Geert Jan, Marten en medewerkers: bedankt voor jullie gastvrijheid!  

 

          

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestuur:                                                

- Martin Kanon (Voorzitter)  mkanon@financieringsgilde.nl  06-82424293 

- Rita Feenstra (Secretaris)  info@vastgoednoordoost.nl  06-48818383 

- Dethmer Kupers (Penningmeester) dethmer@kupers-bedrijfsjurist.nl 06-83975756 

- Willem Nieborg  (Bestuurslid)  w.nieborg@hetnet.nl   06-40540937 

- Rienus Huis (Bestuurslid)  rienus@makelaarhuis.nl  06-25043902 

www.ondernemerskringmidden-groningen.nl 

Email: w.nieborg@hetnet.nl 

Twitter: @ondernemers_mg 

 

redactie nieuwsbrief: Martin Kanon 
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